
Ekstraordinær afdelingsmøde Afd. 235 Rørparken 7490 Aulum. 

Referat fra mødet afholdt 15. november 2021 i Fælleshuset i Aulum midtby. Afd. 235 Aulum 

Antal husstande der deltog i mødet: 16  

Afdelingsbestyrelse: Formand: Spomenka Kristensen 

                                                             Gladys Isabel Gomez 

                                                             Anette Hansen 

                                                             Richard Mosekjær og Merette Garsdal(suppleanter) 

Fællesbo administrationsbestyrelse: 

Inge Wurtz, Peter B. Mortensen 

Finn Petersen (Organisationsbestyrelse) 

Jeppe Jeppesen (Ejendomsfunktionær) 

                                          Dagsorden 

1. Valg af dirigent:  

Jørgen Dyrholm Jensen fra Danske Lejere blev valgt 

Han konstaterede med forsamlingens accept, at mødet var korrekt indvarslet og derfor 

beslutningsdygtigt 

2. Løsning af problemet med køleskabe: 

 

a- Køleskabe som Fællesbo har stillet til rådighed i alle lejligheder, fungerer ikke optimalt. 

b- Afdelingsbestyrelsen hentede tilbud hjem om nye køleskabe, hvilket man ikke må.  

Men forløbet af begge dele har nu samlet resulteret i en god løsning: 

Fællesbo har forhandlet køleskabstilbud hjem fra Bolind, som resulterede i at 23 stk. køleskabe 

kan leveres gratis til afdeling 235. 

Forudsætning herfor er dog, at der også fremadrettet handles med Bolind. 

Bolind havde 5 mulige forslag af nye køleskabe, energiklasse, model. Str. Rumindhold, 

volumen, liter osv. 



Beboerne i afdeling ønsker en lidt str. Model end nuværende køleskab, derfor er der enighed 

omkring model AEG RKB523F1AW 

Tilpasning af skabe i lejl. 30 og 32, opgaven vil udføres af tømreren, pris 14.600,-. Øvrige 

beboere, som måtte få brug for hjælp til det, vil ejendomsfunktionæren hjælpe til uden 

beregning. 

Mødet vedtog enstemmigt, at man ønsker den løsning, der samlet er beskrevet ovenfor. 

3. Eventuelt 

 

a) Udskiftning af døre lejligheder nr. 30 og 32. 

 

• Et ønske fra bestyrelsen er at dørene ikke bliver overtrykket med folie, da dette er 

uhensigtsmæssigt, men i stedet man bruger maling til dørene. 

• Fællesbo er i gang med at undersøge en løsning på problemet. 

 

b) Vedr. problemløsning for oversvømmelse ved Rørparken 34 

 

• Frederik Aagaard fra Cowi arbejder på sagen og endeligt svar fra kommunen 

afventes. 

c) Affaldssortering: Folk som flytter fra afd. har smidt deres affald i de forkerte containere.  

 

• Svært at holde styr på hvem smider affaldet og hvor og det er ikke mening at man 

skal gå og agere politibetjente overfor hinanden. 

 

d) Vedr. hussalg af RP nr. 22:  

 

Jørgen Dyrholm Jensen har snakket med en politiker vedr. salg af huset. Intet er endnu 

besluttet, men der arbejdes på sagen. 

 

Mødet hævet 19:45 

 

Referent: Gladys Isabel Gomez. 

       Dirigent: Jørgen D. Jensen                                       

                                                


